
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

第一天:吉隆坡 - 富国岛(晚餐) 

抵达富国岛机场后，前往参观川溪，欣赏并拍摄瀑布照片，继

续游览当地扬东富国市场，体验当地生活，在曹庙停留拍照，

庙附近的自然石山上，建有一座天后宫和色彩鲜艳的灯塔。当地

的渔夫在出海捕鱼前会前来祈求保佑，是当地著名的景点之一。

然后换乘当地餐厅用餐。入住酒店并在富国岛过夜。 

 

第二天：海岛 - 钓鱼和浮潜 -  白沙滩（早/午/晚） 

在酒店享用早餐后前往参观珍珠养殖场和当地岛上最大的宝塔

Ho Quoc Pagoda。 接着前往码头参加 An Thoi 岛之旅。 您将

乘船游览，在美丽的岛屿上放松身心，享受许多令人兴奋的活

动-将在有许多鱼类的地方停下来试试你的运气去钓鱼，或者你

也可以在越南的最佳地方享受浮潜之旅，观赏天然珊瑚礁和鱼

类。 在船上享用午餐后，继续游览圣海滩，在富国岛最美丽的

海滩游泳。 继续参观鱼酱厂。 在当地餐厅享用晚餐后前往富

国夜市。 

 

第三天：富国岛珍珠游乐园 - 国家公园（早/午/晚） 

在酒店吃早餐。前往珍珠游乐园，在这里自由享受许多户外和

室内娱乐活动，如：海豚表演，水上音乐表演，水上乐园，水

族馆隧道，5D 影院，高空旋转，旋转木马，茶杯旋转等等。午

餐将在珍珠游乐园餐厅享用。继续前往参观阮晋勇寺，并停靠

参观越南最有名的黑胡椒农场，享用晚餐后住宿富国岛酒店。 

 

第四天：富国岛 – 吉隆坡（早餐） 

早餐后，自由活动至指定时间送往机场返回温暖的家。 

 
 
 
 
 

 

DAY 1: PHU QUOC - ARRIVAL (D) 

Meet on arrival at PhuQuoc International Airport and transfer to visit 
Tranh Stream, enjoy and take photos of the Water Fall and continue 
to visit Duong Dong local market, experience the local life, have 
photo stop at Cau Temple then transfer to local restaurant for dinner. 
Check in hotel and overnight in PhuQuoc. 
 

DAY 2:  ISLANDS  -  FISHING AND SNORKELLING TOUR – SAO 

BEACH    (B/L/D) 

Breakfast at hotel.  Depart to visit the pearl farm and Ho Quoc Pagoda, the 
biggest pagoda of the local island. Transfer to pier for An Thoi Island Tour. You 
will get on a boat trip to relax yourselves on the beautiful island and enjoy 
many exciting activities. The boat trip will stop at the place there are many 
fishes for you to try your luck to go fishing, or you can also enjoy snorkeling 
tour at on ò the best place in Vietnam to see natural coral reefs and fishes. 
Have lunch on boat and relax at the sea. Continue to visit Sao Beach, relax and 
go swimming at the most beautiful beach in Phu Quoc. Continue to visit Fish 
Sauce Factory. Have dinner at local restaurant. Transfer to visit Phu Quoc night 
market. Overnight in Phu Quoc.  
 
 
DAY 3: VINPEARLLAND AMUSEMENT – NATIONAL PARK     (B/L/D) 

Have breakfast at hotel. Depart , freely enjoy many outdoor and indoor 
entertaining activities here such as: the dolphin show, water musical 
performance, water park, aquarium tunnel, 5D theater, skydrop, 
merry-go-round, tea cup, swimming carousel… Have lunch at 
Vinpearlland restaurant. Afternoon continue to visit Nguyen 
TrungTruc Temple and stop by black pepper farm which is a 
famous product of PhuQuoc. Transfer to restaurant and enjoy dinner. 
Transfer back to hotel and overnight in PhuQuoc. 
 

DAY 4: PHU QUOC –DEPARTURE  (B) 

Time at leisure until transfer to PhuQuoc International Airport for 
departure. 
 

 

我们的全包: 

来回机场税, 燃油费及杂费, 全程导游 / 司机小费, 

 全程酒店住宿,用餐, 景点门票 

团费不含: 托运行李,飞机餐,旅游保险,机场接送（马来西亚） 
*上述行程僅供參考, 正確行程乃依照當地接待社按當時實際狀況重新調整為主。 

*本团将安排客人进入当地旅社指定精品店，如不进店团费另外商议。请向本公司

职员询问详 

Package Include： 
Airport tax, Fuel Tax, Guide & Driver Tipping, Hotel, Meals and 

Entrance Fee as itinerary,Travel Insurance, Meal on board 
Tour Exclude: Check in luggage, Meal On Board, Travel 

Insurance,Airport Transfer (Malaysia) 
*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice 

*Designated souvenir shops are arranged 
.*Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.* 

 
 

3 Star Hotel  
3 星级酒店 


